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Odpowiadając na interpelację z dnia 29.06.2023 r. w sprawie parkowania na 

terenie miasta hulajnóg elektrycznych, informuję, że prywatna firma obsługująca 

hulajnogi z dniem 6.07.2023 r. zakończyła swoją działalność na terenie Ciechanowa. 

  Jednocześnie informuję, że w/w firma działała na zasadach ogólnego 

porozumienia, w którym została zobowiązana do bieżącego monitorowania swojej 

floty e-hulajnóg oraz jak najszybszego usuwania z dróg hulajnóg utrudniających ruch, 

stwarzających zagrożenie, uszkodzonych czy nieprawidłowo zaparkowanych.  

Pismem z dnia 17.05.2023 r. wzywaliśmy operatora hulajnóg do podjęcia 

natychmiastowych i regularnie prowadzonych działań mających na celu lepsze 

kontrolowanie miejsc lokalizacji w/w urządzeń. 

 

 

Z up. PREZYDENTA MIASTA 

/-/ Iwona Kowalczuk 

 

ZASTĘPCA  PREZYDENTA  MIASTA 

 

 

 

 

Otrzymują:  
1. Pan Jerzy Racki 
    Radny Rady Miasta Ciechanów 
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